
Besluiten/afsprakenlijst raadscommissie 16 mei 2022 19:30 uur
Plaats: Raadszaal, Raadhuis

Aanwezig:
de voorzitter: P. Oosterhof
de leden: 
CU/SGP: R. van der Rhee, B. van der Linde, H. Sellies, E. Moerman;
CDA: J, Grotenhuis-van der Horst, H.J. Mateman, R. de Gooijer; 
VVD: G.J Hardam-Postma, E. Stijnman;
GBP: W. de Weerd, L. Dokter;
PvdA: M.L. Bosman, A. Blauw, I. Dijkstra;
D66/GL: D.J. Landman; S.I. van Amerongen;

het college: burgemeester J.W. Wiggers en de wethouders W. Meijer, en S.J.L. Nienhuis;
commissiegriffier: J. Kok;
griffiemedewerkster: B. Bessels.

A G E N D A 
Algemeen

1. Opening en mededelingen

De voorzitter opent de vergadering. Het videoverslag is te raadplegen op de 
gemeentelijke website: Agenda Heerde - Commissie maandag 16 mei 2022 19:30 - 
22:35 - iBabs RIS (bestuurlijkeinformatie.nl)

De fractie PvdA heeft drie rondvraagpunten aangekondigd.

2. Vaststelling agenda

De VVD-fractie vraagt aandacht voor het tijdig verzenden van de stukken in 
overeenstemming met de verordening. Dat gezien de nazending van Memo ARI over 
toelichting besluitvormingsprocedure met betrekking tot Investeringskrediet nieuwe MFA 
Wapenveld en Businesscase IKC De Lichtbron en het ontbreken van voldoende 
voorbereidingstijd binnen haar fractie.

Op verzoek van mevrouw Grotenhuis (CDA) wordt agendapunt 5 als bespreekstuk 
geagendeerd in verband met een gewenste aanvulling in de zienswijzebrief.

De commissie stelt de agenda gewijzigd vast.

3. Lijsten met aandachtspunten, toezeggingenlijst, moties en bestuursagenda
--

4. Nieuws uit de Regio
--

5. Conceptprogrammabegroting 2023 GGD NOG

https://heerde.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/11829d8c-d747-41ff-a063-caddf45244d1
https://heerde.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/11829d8c-d747-41ff-a063-caddf45244d1
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Mevrouw Grotenhuis vraagt het college de zienswijze aan te vullen met een alinea over 
de toekomstige ontwikkelingen en de verwachte kostenstijging. Een winstwaarschuwing 
is op zijn plaats. Het is te gemakkelijk dit één op één door te rekenen naar de 
gemeenten. Mevrouw Landman (D66/GL), mevrouw Bosman (PvdA), de heer van der 
Linde, mevrouw Hardam (VVD), de heer de Weerdt (GBP), sluiten zich daarbij aan. 
Portefeuillehouder de heer Nienhuis zegt toe dat het college de brief aan de GGD aanvult 
met een alinea over een winstwaarschuwing in relatie tot te verwachten 
kostenstijgingen.

Met in acht name van deze toezegging besluit de commissie dit punt rechtstreeks door te 
geleiden naar de raad als A-onderwerp.

6. Ongewijzigde vaststelling bestemmingsplan Wilgenweg 3

De commissie besluit dit punt rechtstreeks door te geleiden naar de raad als A-
onderwerp.

7. Vaststellen eerste wijziging Maatregelverordening 2020

De commissie besluit dit punt rechtstreeks door te geleiden naar de raad als A-
onderwerp.

Raadsvoorstellen 
8. Afgeven definitieve verklaring van geen bedenkingen voor afwijken van het 

bestemmingsplan MSV-NOV

De commissie betrekt de inspreekreactie van de heer Vierhuizen (MSV-NOV) bij de 
beraadslagingen. Wethouder de heer Nienhuis beantwoordt vragen van de heer de 
Mateman (CDA), mevrouw Landman-Kok (D66/GL), mevrouw Bosman (PvdA), de heer 
Stijnman (VVD), de heer de Weerdt (GBP), de heer van der Linde (CU/SGP).

De commissie wijst het voorstel af van de fractie D66/GL om uitstel van de 
besluitvorming in verband met nader onderzoek voor een onderbouwing van een 
afwijzing van de aanvraag uit oogpunt van een goede ruimtelijke ordening.

Portefeuillehouder de heer Nienhuis geeft aan dat het niet mogelijk is voorafgaand aan 
de raadsvergadering het collegestandpunt over het compromisvoorstel van de MSV-NOV 
in de aanvraag te verwerken. Datzelfde geldt voor de gevolgen van een recente 
uitspraak van de rechtbank over afwijzing van de oorspronkelijke aanvraag. De fracties 
D66GL en PvdA vragen om toezending van deze afspraak. Wethouder de heer Nienhuis 
verwijst hiervoor naar de website www.rechtspraak.nl.

De heer Mateman (CDA) acht het van belang dat dit de laatste uitbreidingsmogelijkheid 
binnen de geldende structuurvisie zou moeten zijn.  

De commissie besluit dit punt door te geleiden naar de raad als B-onderwerp. 

De heer Vierhuizen (MSV-NOV) verwijst in zijn slotreactie naar de historie van de 
motorcrossbaan, de geldende kaders en informeert de commissie dat boven 1/3 van de 
voet van de geluidswal niet gecrost wordt. Ook informeert hij de commissie dat de 
beslistermijn wordt overschreden.

PAUZE
9. Vaststelling bestemmingsplan Stationsstraat 9-11

http://www.rechtspraak.nl/
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Wethouder de heer Nienhuis beantwoordt vragen van mevrouw Bosman (PvdA), 
mevrouw Hardam (VVD), de heer de Weerdt (GBP), de heer Sellies (CU/SGP), de heer de 
Gooijer (CDA), mevrouw Kwekkeboom (D66/GL).

Portefeuillehouder de heer Nienhuis zegt toe dat de opstelling van een Parkeerplan door 
het nieuwe college zal worden opgepakt.

De commissie besluit dit punt rechtstreeks door te geleiden naar de raad als A-
onderwerp.

Adviezen/bespreken 
10. Memo ARI 2022-20 Onderzoek Berenschot en BDO-benchmark Nederlandse gemeenten 

2022 
o.v.v. G. van der Rhee, fractie CU-SGP

De heer van der Rhee (CU/SGP) geeft een toelichting en stelt enkele vragen. Mevrouw 
Grotenhuis (CDA), de heer Dikker Hupkes (D66/GL), mevrouw Bosman (PvdA), de heer 
Stijnman (VVD), de heer de Weerdt (GBP), reageren en stellen vragen aan de 
portefeuillehouder. De heer Meijer beantwoordt de gestelde vragen. Hij zegt toe in 
afstemming met de griffie voorafgaand aan de bespreking van de perspectiefnota in 
bijzijn van een vertegenwoordiger van bureau Berenschot een themabijeenkomst over 
dit onderwerp te organiseren.

De commissie neemt kennis van de Memo ARI 2022-20

11. In combinatie: Memo ARI 2022-26 Opvang vluchtelingen, 2022-37 (Nood)opvang 
vluchtelingen en 2022-43 Voortgang noodopvang
o.v.v. G. van der Rhee, fractie CU-SGP

De heer van der Rhee (CU/SGP) geeft een toelichting en stelt enkele vragen. Mevrouw 
Landman (D66/GL), mevrouw Dijkstra (PvdA), de heer Stijnman (VVD), de heer de 
Weerdt (GBP), mevrouw Grotenhuis (CDA) reageren en stellen vragen aan de 
portefeuillehouder. De heer Wiggers en de heer Nienhuis beantwoorden de gestelde 
vragen.

De commissie stemt in met de voortzetting van de zoektocht van het college naar 
adequate huisvesting voor vluchtelingen en de structurele informatieverstrekking 
daarover. Het college is bereid in gesprek te gaan met de raad over deze problematiek, 
ook in relatie tot mogelijke toekomstige ontwikkelingen. 

De commissie neemt kennis van de Memo ARI 2022-26, 2022-37 en 2022-43.

12. Memo ARI 2022-40 Grondhouding rijhal Horsthoekruiters Mussenkampseweg 9a
o.v.v. G. van der Rhee, fractie CU-SGP

Mevrouw Moerman (CU/SGP) geeft een toelichting en stelt enkele vragen. De heer de 
Weerdt (GBP), de heer de Gooijer (CDA) Mevrouw Kwekkeboom (D66/GL), mevrouw 
Bosman (PvdA), mevrouw Hardam (VVD), reageren en stellen vragen aan de 
portefeuillehouder. De heer Nienhuis beantwoordt de gestelde vragen.
Mevrouw Kwekkeboom geeft als aandachtspunt aan het college mee op een zorgvuldige 
wijze met aanvragen te communiceren met het oog op mogelijke verwachtingen.

De commissie neemt kennis van de Memo ARI 2022-40.
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13. Afsprakenlijst commissievergadering 11 april 2022 
Mevrouw Hardam (VVD) vraagt naar de opvolging van toezeggingen van oud-wethouder 
mevrouw Cegerek. De heer Wiggers zegt toe dat de opvolging daarvan binnen het 
college zal worden besproken. 

[Noot: de griffie verwerkt toezeggingen uit de afsprakenlijst in de toezeggingenlijst]

14. Memo ARI over toelichting besluitvormingsprocedure met betrekking tot 
Investeringskrediet nieuwe MFA Wapenveld en Businesscase IKC De Lichtbron

De voorzitter licht toe dat de agendacommissie gelet op de achtergronden en de 
belangen die met deze onderwerpen zijn gemoeid heeft de agendacommissie besloten 
deze memo Ari nu eerst ter kennisname op de commissieagenda op te nemen. De 
agendacommissie is voornemens om deze memo ARI als bespreekstuk op de agenda op 
te nemen voor de raadcommissie van 20 juni. 

De heer Mateman (CDA), mevrouw Landman (D66/GL); mevrouw Bosman, mevrouw 
Hardam, de heer van der Rhee (CU/SGP, de heer de Weerdt reageren en stellen enkele 
vragen. De heer Nienhuis en de heer Meijer beantwoorden de gestelde vragen. De 
genoemde investeringsvoorstellen worden inhoudelijk integraal bij de perspectiefnota 
betrokken.

De heer Mateman vraagt het college bij de perspectiefnota aan te geven wat de 
vervolgstappen zijn. 

De voorzitter stelt vast dat de commissie met in acht name van de laatstgenoemde 
opmerking kennisneemt van de memo ARI 2022-45 Investeringskrediet Hof van Cramer 
en nieuwbouw IKC De Lichtbron en het daarin opgenomen procesvoorstel.

15. Rondvraag 

Afsluiting centrum Heerde
De heer Blaauw (PvdA) vraagt naar een proef met afsluiting van het centrum van 
Heerde; 
Portefeuillehouder de heer Nienhuis zegt toe dat het nieuwe college hierop terugkomt.

Abonnementstarief Wmo
Mevrouw Bosman (PvdA) vraagt naar de mogelijkheden om vooruitlopend op afschaffen 
abonnementstarief per 2025 nu al daartoe over te gaan.
Wethouder de heer Nienhuis informeert de commissie dat het huidige college op dit punt 
geen actie zal ondernemen. De heer Nienhuis zegt toe dat het nieuwe college hierop 
terugkomt zodra er duidelijkheid is over de voorstellen van het rijk.  

Verkoop Baldershoef
Mevrouw Bosman (PvdA) vraagt of er meer bekend is over een eventuele verkoop 
Baldershoef. Wethouder de heer Nienhuis antwoordt dat dat niet het geval is. 

16. Sluiting
De voorzitter sluit de bijeenkomst om 22:17 uur.


